
PROTOKÓŁ NR XVIII/2021 

z obrad XVIII sesji Rady Gminy Brańsk 

z dnia 9 marca 2021 

 

 

Obrady sesji odbywały się w godzinach 1000 – 1110, w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka 

Upowszechniania Kultury im. Anny Dernowskiej w Kalnicy 

 

Transmisja obrad sesji odbywała się on-line i jest dostępna na stronie www.bransk.pl             

w zakładce SESJE RADY GMINY oraz na archiwalnej stronie BIP Urzędu Gminy Brańsk         

w zakładce: Rada Gminy Brańsk>Kadencja 2018-2023>Nagrania obrad Rady Gminy Brańsk 

 

Obradom przewodniczyła Pani Grażyna Płonowska – Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk. 

 

   Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Radni obecni: 

1. Brzozowski Marek 

2. Górska Paula 

3. Kadłubowski Marek 

4. Krasnodębska-Bobel Honorata 

5. Krasowski Tadeusz 

6. Matysiak Adam Wiesław 

7. Moczulska Elżbieta 

8. Płonowska Grażyna 

9. Półtorak Mariusz 

10. Rułka Franciszek 

11. Sierocki Witold Antoni 

12. Szpakowski Józef 

13. Wysocki Paweł 

14. Żero Anna Czesława 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Bolesta Franciszek 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do oryginału protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski  Wójt Gminy Brańsk 

2. Monika Falkowska  Zastępca Wójta 

3. Elżbieta Janina Szymańska Sekretarz Gminy 

4. Anna Wiśniewska  Skarbnik Gminy 

5. Anna Bachurek  Kierownik GOPS 

6. Weronika Sztejniec  Kier. Ref. Organizacyjnego Oświaty i Kultury 

7. Łukasz Twarowski  Adwokat 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do oryginału protokołu 

 

Przed otwarciem obrad XVIII sesji Przewodnicząca Rady wezwała wszystkich do krótkiej 

chwili zadumy i odmówiono modlitwę „Ojcze nasz..... ” a następnie odczytała klauzulę RODO.  

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

   Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska o godz. 1000 otworzyła obrady XVIII 

sesji Rady Gminy Brańsk, na podstawie listy obecności poinformowała, że na ustawowy stan 

Rady – 15 radnych – na sali obrad obecnych jest 14 radnych, tym samym stwierdziła 

http://www.bransk.pl/


prawomocność obrad i podejmowania uchwał.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady powitała przybyłych na sesję radnych, zaproszonych gości.  

 

Ad. 2 Wnioski do porządku obrad: 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że wszyscy radni w terminie otrzymali materiały          

na sesję, w tym porządek obrad, zwróciła się o zgłaszanie ewentualnych wniosków i propozycji 

zmian lub poprawek do porządku.  

 

Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek sesji w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Wnioski do porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XVI sesji rady gminy 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji rady gminy 

5. Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami 

6. Przedstawienie opinii Komisji Rady w sprawie projektów uchwał 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021r 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Brańsk na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2021-2026  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych 

opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Brańsk instrumentem płatniczym  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu na dofinansowanie w 2021 roku zadań inwestycyjnych  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych Gminy 

Brańsk gromadzących dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich 

przeznaczenia oraz określenia sposobu i trybu sporządzania planu finansowego 

dochodów i wydatków, dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2021 rok  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Brańsk na rok 

2021” 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji „Alarm! STOP 

zabójczemu GMO – STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE! - listu otwartego  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  

17. Przedłożenie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego 

18. Przedłożenie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk za 

2020 rok 

19. Przedłożenie sprawozdania z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Brańsk za 2020 rok 

20. Przedłożenie sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, 

Budownictwa i Transportu Rady Gminy Brańsk za 2020 rok 

21. Przedstawienie Sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Brańsku za rok 2020 



22. Przedłożenie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                                

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w 2020 roku 

23. Przedłożenie sprawozdania z realizacji Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za rok 2020 

24. Przedłożenie sprawozdania z realizacji Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Brańsk za rok 2020 

25. Przedłożenie sprawozdania z wykonania w roku 2020 uchwały Nr III/21/2018 Rady 

Gminy Brańsk z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Brańsk  

26. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

27. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

28. Sprawy różne sprawdzić do wyrzucenia 

29. Zamknięcie obrad  

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad XVI sesji Rady Gminy 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, iż protokół z obrad XVI sesji Rady Gminy Brańsk był 

dostępny w Biurze Obsługi Rady oraz był wyłożony do wglądu przed sesją w dniu dzisiejszym. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy mają jakieś uwagi do protokołu.  

   Wobec braku uwag Przewodnicząca zarządziła głosowanie, nad przyjęciem protokołu z obrad 

XVI sesji Rady Gminy Brańsk.  

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do protokołu - lista nr 1) 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji Rady Gminy 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, iż protokół z obrad XVII sesji Rady Gminy Brańsk 

był dostępny w Biurze Obsługi Rady oraz był wyłożony do wglądu przed sesją w dniu 

dzisiejszym. Zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy mają jakieś uwagi do protokołu.  

   Wobec braku uwag Przewodnicząca zarządziła głosowanie, nad przyjęciem protokołu z obrad 

XVII sesji Rady Gminy Brańsk.  

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do protokołu - lista nr 2) 

 

Ad. 5 Wójt Gminy Brańsk Pan Andrzej Jankowski przedstawił informację z działalności                

w okresie między sesjami.  
Uwag i zapytań do informacji nie zgłoszono.  

(Informacja stanowi załącznik Nr 4 do oryginału protokołu). 

 

Ad. 6 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu w sprawie projektów uchwał pod obrady 

XVIII Sesji Rady Gminy Brańsk jest pozytywna, była przesłana radnym z materiałami na sesję 

oraz dostępna na stronie internetowej gminy w PORTALU MIESZKANCA. 

Uwag i zapytań do opinii nie zgłoszono. (Opinia Nr 31/2021 z dnia 1 marca 2021r. stanowi 

załącznik Nr 5 do oryginału protokołu) 

 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021r: 



 Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz                                

z zaproszeniem na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu 

Mieszkańca” 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: „nad  uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2021r " 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto  

(Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do oryginału protokołu - lista nr 3)

  

   Uchwała Nr XVIII/145/2021 Rady Gminy Brańsk z dnia 9 marca 2021r. w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2021r. stanowi załącznik Nr 6 do oryginału protokołu. 

 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Brańsk na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2021-2026:  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca” 

    

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: "nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Brańsk na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2021-2026" 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do protokołu - lista nr 4) 

 

   Uchwała Nr XVIII/146/2021 Rady Gminy Brańsk z dnia 9 marca 2021r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brańsk na lata 2021-2024 wraz                   

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2026 stanowi załącznik Nr 7 do 

oryginału protokołu. 

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat 

stanowiących dochody budżetu Gminy Brańsk instrumentem płatniczym :  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca”  

 

Radny Pan Marek Kadłubowski zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie, o co chodzi z tym 

instrumentem płatniczym?  

 

   Skarbnik Gminy wyjaśniła, że chodzi o przyjmowanie płatności terminalem płatniczym, czyli 

przy pomocy karty. 

 

   Radna Pani Honorata Krasnodębska-Bobel, zapytała czy w Kasie będzie można dokonywać 

płatności gotówką? 

   Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła odpowiedzi, że gotówka w Kasie nie będzie 

przyjmowana, tylko płatności przy pomocy karty płatniczej. 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w tej uchwale chodzi wyłącznie o terminal płatniczy. 



 

   Radny Pan Mariusz Półtorak zapytał – „czym to jest podyktowane, że gotówka w gminie jest 

nieprzyjmowana a spotykamy się z gotówką w każdym innym punkcie? Wiem, że 

nowoczesność musi wejść i będzie płatność elektroniczna, ale to bardzo mocno odbija się na 

gminie i ludzie narzekają, że jest problem z zapłaceniem podatków w Kasie gminy, jak to było 

przez wiele lat” 

 

   Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła odpowiedzi – „wszystko, co nowe budzi 

kontrowersje, druga sprawa, mamy korona wirusa COVID-19 i wydaje mi się, że zarządzający 

naszą gminą brali to pod uwagę. Musimy przyzwyczaić się do tego, w sklepach również mamy 

nacisk abyśmy płacili kartą płatniczą. Od tego nie uciekniemy, to musi wejść, uważam, że jest 

to właściwy moment i dobry moment. Pomóżmy tylko seniorom, którzy oddaleni są od gminy        

i będą mieli z tym problem, ale nie wyolbrzymiajmy aż tak tego, bo powinniśmy „iść do 

przodu” 

 

   Radny Pan Paweł Wysocki dodał, że w Urzędach Gmin w Piekutach i Wyszkach już od 10 

lat nie ma Kasy i mieszkańcy sobie radzą. 

 

   Wójt Gminy wyjaśnił – „co dwie minuty ktoś był przy Kasie w czasie nasilenia  płatności, 

nie wszyscy zakrywają usta i nos a w związku z tym, że pandemia nie ustaje i powielają się 

zachorowania w urzędzie, podjęto kroki ostrożności.  Ponadto od miesiąca Kasa jest zamknięta 

dla płatności gotówkowych i nikt nie przyszedł do mnie z pretensją, że nie ma  obsługi i jest 

coś nie tak. Wyjaśniamy, rozmowy z Bankiem zostały przeprowadzone, jeżeli mieszkaniec 

gminy nie ma wypełnionego przelewu, Bank zobowiązany jest przyjąć opłatę. Robimy 

wszystko, aby to usprawnić, natomiast osoby starsze mają dzieci, wnuki i da się to wszystko 

rozwiązać, nie wyolbrzymiajmy tego tematu. Postęp jest we wszystkim i w naszej gminie też   

a w dodatku nieustająca pandemia wymusza na nas niektóre działania i niech to idzie tak jak 

jest” 

 

Wobec zakończenia dyskusji Przewodnicząca zarządziła głosowanie: "nad uchwałą w sprawie 

dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Brańsk 

instrumentem płatniczym" 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do oryginału protokołu - lista nr 5) 

 

Uchwała Nr XVIII/147/2021 Rady Gminy Brańsk z dnia 9 marca 2021r. w sprawie 

dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Gminy 

Brańsk instrumentem płatniczym stanowi załącznik Nr 8 do oryginału protokołu. 

 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu na dofinansowanie w 2021 roku zadań inwestycyjnych:  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca”  

 

   Głos zabrał radny Pan Franciszek Rułka – „ każdy z nas na pewno cieszy się, gdy droga jest 

robiona na naszym terenie, czy to jest droga gminna, czy droga powiatowa, nawet gdy trzeba 

to dofinansowywać. Mam tylko zastrzeżenia do tego, ponieważ Powiat jest większy niż Gmina          

i w końcu, to Gmina powinna oczekiwać, że Powiat nam dopłaci jakieś środki finansowe do 

drogi a nie bez przerwy, my jako gmina musimy płacić dla Powiatu jakieś „daniny” na budowę 

dróg”. 



 

   Głos zabrał Wójt Gminy – „Panie radny ma Pan rację, ale jest jak jest, są zadania rozpoczęte 

i trzeba zakończyć, chodzi o drogę „na Popławach”.  Przyznaję Panu rację, mamy Radnych 

Powiatowych, w większości z partii rządzącej, Pan Maciej też jest tutaj do pomocy, niech 

bardziej negocjują. Będę bardziej się zastanawiał, jako Wójt w dalszych terminach, nad 

realizacją dróg razem z Powiatem. Tutaj Pana sąsiad Pan Radny Krasowski też oczekuje 

modernizacji drogi do Szmurłów. Proszę wyjaśnić Panu radnemu, że Wójt nie będzie 

przystępował do realizacji tego projektu. Oleksin tak samo oczekuje”.  

 

    Dalej mówił rany Pan Franciszek Rułka – „ mówiłem, że ja nie jestem przeciwny, tylko 

dlaczego gmina ma ciągle dokładać? 

 

   Wójt Gminy powiedział – „trzeba „naciskać” Pana Starostę, albo zapraszać na sesje Rady 

Gminy, jeżeli mamy uchwalanie budżetu i niech Pan Starosta tłumaczy się, co planuje robić”   

 

   Dalej mówił rany Pan Franciszek Rułka – „sąsiednie Starostwo Wysokie Mazowieckie                  

w ubiegłym roku otrzymało z zewnątrz dużo pieniędzy na budowę dróg, w tym roku także             

i widać, że Starostwo działa, a nasze nic”. 

 

   Wójt Gminy powiedział – „mam kontakt z Wójtami z tamtego terenu i też dokładają                      

z gminnego budżetu, tak już jest, wszędzie dokładają, tylko nie dajmy „nabijać się w butelkę” 

niech Starosta zacznie działać”. 

 

   Radny Pan Franciszek Rułka dodał  - „zwłaszcza, że pochodzi z naszych stron, to powinien 

coś robić”. 

 

   Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy – „w sprawach różnych chciałam to poruszyć, 

(fajny pomysł Panie Franciszku), myślę, że z Pana inicjatywy napiszemy wspólnie pismo od 

całej Rady, złożymy na ręce naszego przedstawiciela, bo jakby nie było Pan Maciej Bobel jest 

nam tutaj najbliższy, że tak powiem, i zobaczymy, co się da zrobić. Przed kilku laty miałam 

takie doświadczenie, że pisałam do wszystkich radnych powiatowych z terenu gminy Brańsk. 

To nasze podanie zrobimy  w 3 egz. skierujemy do Pani Agaty Puchalskiej, Pana 

Michałowskiego i Pana Macieja Babla. W grupie jest siła, my też tworzymy pewnego rodzaju 

grupę. Zaprosimy Pana Starostę na sesję, wręczymy podania naszym radnym powiatowym           

i zobaczymy jaki będzie efekt”. 

 

   Radny Witold Sierocki – „ chciałbym, aby to podanie było w większej ilości wersji i oparło 

się także o Urząd Marszałkowski. Sam Starosta może „wykpić się” z tego a jeżeli nasze podania 

trafią do Województwa,  to może ktoś pochyli się nad tym, aby zrobić jakąś drogę w Gminie 

Brańsk. Sam Powiat nam tego nie zrobi, to dofinansowuje Województwo. Naradzimy się po 

sesji jak to zrobić właściwie. Na ten moment złóżmy podania tylko do radnych powiatowych, 

zobaczymy, co będzie dalej”. 

  

   Wobec zakończenia dyskusji Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie: "nad uchwałą           

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie w 2021 

roku zadań inwestycyjnych" 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do oryginału protokołu - lista nr 6) 

 

Uchwała Nr XVIII/148/2021 Rady Gminy Brańsk z dnia 9 marca 2021r. w sprawie 



udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie w 2021 roku zadań 

inwestycyjnych stanowi załącznik Nr 9 do oryginału protokołu. 

 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych Gminy 

Brańsk gromadzących dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich 

przeznaczenia oraz określenia sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów 

i wydatków, dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania: 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca”  

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

"nad uchwałą w sprawie określenia jednostek budżetowych Gminy Brańsk gromadzących 

dochody na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz określenia 

sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków, dokonywania zmian 

w tym planie i ich zatwierdzania" 

 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do oryginału protokołu - lista nr 7) 

 

Uchwała Nr XVIII/149/2021 Rady Gminy Brańsk z dnia 9 marca 2021r. w sprawie 

określenia jednostek budżetowych Gminy Brańsk gromadzących dochody na 

wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz określenia 

sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków, dokonywania 

zmian w tym planie i ich zatwierdzania stanowi załącznik Nr 10 do oryginału protokołu. 

 

Ad.12 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok:  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca”  

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

"nad uchwałą zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok" 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do oryginału protokołu - lista nr 8) 

 

Uchwała Nr XVIII/150/2021 Rady Gminy Brańsk z dnia 9 marca 2021r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2021 rok stanowi załącznik Nr 11 do oryginału protokołu. 

 

Ad.13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Brańsk na rok 2021” 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca”  



 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

"nad uchwałą w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Brańsk na rok 2021” 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do oryginału protokołu - lista nr 9) 

 

Uchwała Nr XVIII/151/2021 Rady Gminy Brańsk z dnia 9 marca 2021r. w sprawie 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Brańsk na rok 2021”stanowi załącznik Nr 12 do 

oryginału protokołu. 

 

Ad.14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji:  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca”  

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

"nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia petycji” 

 Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do oryginału protokołu - lista nr 10) 

 

Uchwała Nr XVIII/152/2021 Rady Gminy Brańsk z dnia 9 marca 2021r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji stanowi załącznik Nr 13 do oryginału protokołu. 

 

Ad.15 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji „Alarm! STOP 

zabójczemu GMO – STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE! - listu otwartego: 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca”  

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

"nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia petycji „Alarm! STOP zabójczemu GMO – STOP 

niebezpiecznej SZCZEPIONCE! - listu otwartego” 

 Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do oryginału protokołu - lista nr 11) 

 
Uchwała Nr XVIII/153/2021 Rady Gminy Brańsk z dnia 9 marca 2021r. w sprawie rozpatrzenia 

petycji Alarm! STOP zabójczemu GMO - STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE! - Listu 

otwartego stanowi załącznik Nr 14 do oryginału protokołu. 

 

Ad.16 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji:  



Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca”  

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

"nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia petycji” 

 Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do oryginału protokołu - lista nr 12) 

 

Uchwała Nr XVIII/154/2021 Rady Gminy Brańsk z dnia 9 marca 2021r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji stanowi załącznik Nr 15 do oryginału protokołu. 

 

Ad.17 Przedłożenie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie radni otrzymali na tablety wraz                

z zaproszeniem na sesję, w związku  z tym zwróciła się do radnych czy zgłaszają zapytania 

uwagi do sprawozdania? 

 

  Uwag i pytań do sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego stanowi załącznik Nr 16 do oryginału protokołu. 

 

Ad.18 Przedłożenie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk za 

2020 rok 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie radni otrzymali na tablety wraz                

z zaproszeniem na sesję, w związku  z tym zwróciła się do radnych czy zgłaszają zapytania 

uwagi do sprawozdania? 

 

   Uwag i pytań do sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk za 

2020 rok nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk za 2020 rok stanowi 

załącznik Nr 17 do oryginału protokołu. 

 

Ad.19 Przedłożenie sprawozdania z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Brańsk za 2020 rok 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie radni otrzymali na tablety wraz                

z zaproszeniem na sesję, w związku  z tym zwróciła się do radnych czy zgłaszają zapytania 

uwagi do sprawozdania? 

 

   Uwag i pytań do sprawozdania z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Brańsk za 2020 rok nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy Brańsk za 

2020 rok stanowi załącznik Nr 18 do oryginału protokołu. 



 

Ad.20 Przedłożenie sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, 

Budownictwa i Transportu Rady Gminy Brańsk za 2020 rok 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie radni otrzymali na tablety wraz                

z zaproszeniem na sesję, w związku  z tym zwróciła się do radnych czy zgłaszają zapytania 

uwagi do sprawozdania? 

 

   Uwag i pytań do sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, 

Budownictwa i Transportu Rady Gminy Brańsk za 2020 rok nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa        

i Transportu Rady Gminy Brańsk za 2020 rok stanowi załącznik Nr 19 do oryginału protokołu. 

 

Ad.21 Przedstawienie Sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Brańsku za rok 2020 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie radni otrzymali na tablety wraz                

z zaproszeniem na sesję, w związku  z tym zwróciła się do radnych czy zgłaszają zapytania 

uwagi do sprawozdania? 

 

   Uwag i pytań do sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Brańsku za rok 2020 nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Brańsku za rok 2020 stanowi załącznik Nr 20 do oryginału protokołu. 

 

Ad.22 Przedłożenie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                                 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2020 roku 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie radni otrzymali na tablety wraz                

z zaproszeniem na sesję, w związku  z tym zwróciła się do radnych czy zgłaszają zapytania 

uwagi do sprawozdania? 

 

   Uwag i pytań do sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                                     

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2020 roku nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2020 roku 

stanowi załącznik Nr 21 do oryginału protokołu. 

 

Ad.23 Przedłożenie sprawozdania z realizacji Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2020 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie radni otrzymali na tablety wraz                

z zaproszeniem na sesję, w związku  z tym zwróciła się do radnych czy zgłaszają zapytania 

uwagi do sprawozdania? 

 

   Uwag i pytań do sprawozdania z realizacji Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2020 nie zgłoszono. 

 



Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2020 stanowi 

załącznik Nr 22 do oryginału protokołu. 

 

Ad.24 Przedłożenie sprawozdania z realizacji Programu Wspierania Rodziny w Gminie Brańsk 

za rok 2020 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie radni otrzymali na tablety wraz                 

z zaproszeniem na sesję, w związku  z tym zwróciła się do radnych czy zgłaszają zapytania 

uwagi do sprawozdania? 

 

  Uwag i pytań do sprawozdania z realizacji Programu Wspierania Rodziny w Gminie Brańsk 

za rok 2020 nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z realizacji Programu Wspierania Rodziny w Gminie Brańsk za rok 2020 

 stanowi załącznik Nr 23 do oryginału protokołu. 

 

Ad.25 Przedłożenie sprawozdania z wykonania w roku 2020 uchwały Nr III/21/2018 Rady 

Gminy Brańsk z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Brańsk  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie radni otrzymali na tablety wraz                

z zaproszeniem na sesję, w związku  z tym zwróciła się do radnych czy zgłaszają zapytania 

uwagi do sprawozdania? 

 

   Uwag i pytań do sprawozdania z wykonania w roku 2020 uchwały Nr III/21/2018 Rady 

Gminy Brańsk z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Brańsk nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z wykonania w roku 2020 uchwały Nr III/21/2018 Rady Gminy Brańsk            

z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Brańsk stanowi załącznik Nr 24 do oryginału protokołu. 

 

Ad.26 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

1) Radny Pan Marek Kadłubowski zadał pytanie odnośnie wprowadzonych zmian                

w wypłacaniu należności strażakom za udział w akcjach gaśniczych, poinformował, że 

dotychczas było tak, że strażacy wszystkich jednostek ustalili, aby należne im środki 

finansowe za akcje gaśnicze, wpływały na konto danej jednostki, z przeznaczeniem na 

cele statutowe, obecnie wprowadzono zmianę i środki finansowe wypłacane są na 

indywidualne konta każdego strażaka, nie wszystkim to się podoba, czy można byłoby 

to jeszcze zmienić? 

2) Kolejne pytanie zadał radny Pan Marek Kadłubowski, dotyczące przyznania Gminie 

Brańsk środków finansowych na fotowoltaikę, dlaczego na stronie gminy nie ma tej 

informacji a na stronie Urzędu Marszałkowskiego taka informacja pojawiła się? 

3) Natomiast Radny Pan Franciszek Rułka oficjalnie zgłosił ustny wniosek, o zaproszenie 

Starosty Bielskiego na sesję. 

Ad. 27 Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych:  

 

Ad. 1) Odpowiedzi na pierwsze pytanie udzieliła Pani Elżbieta Janina Szymańska – Sekretarz 

Gminy, poinformowała, że nie ma możliwości wypłacania za udział w akcji gaśniczej na konto 

jednostki OSP,  tylko dla danego strażaka, zasada stosowana dotychczas była nieprawidłowa        



i teraz zostaje to naprawione. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby otrzymane wynagrodzenie 

strażacy przekazywali na konto jednostki, ponieważ jest to Stowarzyszenie i może darowiznę 

otrzymywać. Urząd musi wypłacić dla konkretnej osoby, która brała udział w akcji gaśniczej. 

 

Ad. 2) Odpowiedzi na drugie pytanie również udzieliła Pani Elżbieta Janina Szymańska 

Sekretarz Gminy – „informowałam na posiedzeniu Komisji, że gmina otrzymała 

dofinasowanie, gdyż ukazała się lista beneficjentów, na odnawialne źródła energii – Działanie 

5.1,  na które składaliśmy wnioski. Złożyliśmy wniosek na 57 instalacji z dofinansowaniem 

70%, maksymalna wartość na jaką mogliśmy złożyć wniosek to 1.995tys.zł,  dofinansowanie 

1.396.500zł, moc jednej instalacji 5 kW, w przeliczeniu na moc jednej instalacji tj. 35tys.zł, 

wartość 1 kW to 7 tys. brutto, dofinansowaniu podlega także VAT. Jeżeli chodzi o informację 

na stronie gminy, o której radny wspomniał, będzie ona opublikowana, gdy zostanie podpisana 

umowa. Jesteśmy na etapie przygotowania dokumentów do podpisania umowy. Otrzymaliśmy 

informację telefoniczną, że na dniach zostanie podpisana umowa”. 

 

   Wójt Gminy dodał – „lista chętnych istnieje od 2017r., kilka osób może jeszcze się dopisać, 

my założyliśmy instalacje po 5 kW, ale niekoniecznie wszystkie będą po 5KW, bo to będzie 

brane pod uwagę realne zużycie energii, także tych instalacji może być trochę więcej, wyjdzie 

to dopiero na etapie weryfikacji list, wówczas będziemy wiedzieli jaki jest realny pobór. My 

będziemy musieli się rozliczać z tych efektywności”.  

 

Ad. 28 Sprawy różne: 

 

 Radny Pan Józef Szpakowski podziękował Wójtowi i Pani Zastępcy Wójta                         

za odśnieżanie dróg.  

   Do tych podziękowań dołączyła się także Przewodnicząca Rady Gminy, informując, że zima 

gminy nie zaskoczyła, wszystko było dobrze przygotowane. Pracownicy gminy odśnieżali od 

samego rana, do późnych godzin nocnych. Nie tylko drogi gminne, ale też powiatowe, z tego 

względu, że część dróg powiatowych prowadzi do szkół i dzieci musiały być dowiezione               

a Powiat nie zapewnił ich przejezdności. 

   Głos w sprawie odśnieżania zabrała także Pani Monika Falkowska Zastępca Wójta Gminy, 

informując, że tak dobrych efektów w odśnieżaniu nie byłoby, gdyby nie przezorność Wójta 

Gminy, który cały czas kładzie nacisk na zakup odpowiedniego sprzętu, co przełożyło się na 

dostosowanie ilość maszyn skierowanych do odśnieżania w terenie,  w zależności od warunków 

pogodowych. 

   W tym miejscu podziękowała także mieszkańcom gminy, za zaangażowanie                                     

i przekazywanie informacji do urzędu gminy o odcinkach stanowiących trudności                            

w dojazdach. Słowa podziękowań skierowała również do pracowników gminy 

zaangażowanych w organizację odśnieżania. 

   Radny Pan Marek Kadłubowski i Radna Pani Honorata Krasnodębska – Bobel w imieniu 

mieszkańców gminy podziękowali Pani Monice Falkowskiej Zastępcy Wójta,                                  

za zaangażowanie i koordynację odśnieżania na terenie gminy, za to że odbierała telefony              

i zawsze starła się pomóc, nigdy tej pomocy nie odmówiła.  

 

 Radny Pan Marek Kadłubowski zwrócił się z prośbą wyjaśnienia sprawy położonego 

światłowodu w m. Chojewo i internetu, w związku z kończącym się Projektem, bo 

wchodzą na teren nowe firmy, kładą nowe przewody, stawiają słupy. Zapytał czy Gmina 

w tej sprawie podjęła jakieś kroki, jak to będzie rozwiązywane, bo mieszkańcy nie 

wiedzą jak z tym internetem będzie? 

   Wyjaśnień  w tej sprawie udzielił informatyk gminy – „to co było budowane przez Gminę 

kilka lat temu, była to tzw. sieć szkieletowa,  Gmina nie może być operatorem, który 

bezpośrednio dostarczy internet do danego odbiorcy. Firmy, które obecnie sieć budują, 



prawdopodobnie wykorzystają gminną sieć, aby doprowadzić światłowód do domów. Co dalej 

będzie zobaczymy, czekamy na zakończenie trwałości Projektu, Gmina prawdopodobnie tym 

się zajmie w taki sposób, że na pewno będziemy tym operować”. 

 

 Radny Pan Mariusz Półtorak poddał pod rozwagę metodę stosowaną w dużej ilości 

gmin, dotyczącą zabierania z posesji bioodpadów przez zakłady komunalne danych 

gmin i składowania ich na placach gminnych, wyrobiskach.  Prawnie, to też jest 

możliwe, aby tego typu odpady składować we własnym zakresie. Być może zmalałyby 

koszty odbioru odpadów z terenu gminy. 

 

   Odpowiedzi udzieliła Pani Elżbieta Janina Szymańska – Sekretarz Gminy – „ jest to możliwe, 

jeżeli gmina ma na swoim terenie PUK – sama prowadzi lub jest udziałowcem PUK-u. 

Natomiast  jeżeli chcielibyśmy sami przetwarzać tego typu odpady musielibyśmy uzyskać 

zgodę na to.  

 

   Dalej Radny Pan Mariusz Półtorak powiedział, że prawdopodobnie są dofinansowania, aby 

taki PUK stworzyć.  

 

   Pani Elżbieta Janina Szymańska – Sekretarz Gminy odpowiedziała, że swego czasu 

dofinansowania były, dlatego gminy tworzyły. 

 

   Głos w sprawie zabrał Wójt Gminy – „na posiedzeniu Związku Gmin Regionu Puszczy 

Białowieskiej były prowadzone rozmowy, tutaj terenie trzech powiatów Bielskiego 

hajnowskiego i Siemiatyckiego ma powstać subregion, w związku z tym, że siła jest                       

w większości zaproponowałem aby na terenie Związku  powstała spalarnia śmieci, co znacznie 

rozwiązałoby nasze problemy, bo i tak każdy dyrektor PUK-u czy PSZOK_u musi śmieci 

zutylizować. Firmy zdające do spalarni płacą zróżnicowane ceny, w Białymstoku za tonę śmieci 

płaci się ponad 600zł a na Śląsku 500zł. Natomiast jeżeli pojawi się dofinansowanie, to taki 

PSZOK utworzymy. Mam zapewnienie kolegów samorządowców, że nam pomogą przy 

Projekcie. Z tym przedsięwzięciem łączą się samochody do odbioru, ładowarki, silosy, 

zgniatarki do tych śmieci. Jesteśmy na etapie, aby jak najbardziej zminimalizować wydatki 

naszych mieszkańców. Tylko nie wszyscy samorządowcy są chętni do podjęcia takiego 

działania, aby pobudować spalarnię, bo wiąże się to z tym, że ona musi gdzieś oddać to 

wytworzone ciepło i najlepiej pasuje przy większym mieście, do ogrzania np. budynków 

Spółdzielni Mieszkaniowej. Wiąże się to też z protestem mieszkańców, bo nikt nie chce mieć 

spalarni obok siebie. W dużych miastach spalarnie stoją prawie w centrum, w okresie zimowym 

wytworzona energia idzie na ogrzanie a w okresie letnim na generatory jako prąd. Niestety na 

mój pomysł jak było 16 wójtów i kilku burmistrzów nikt się nie wypowiedział, zobaczymy co 

będzie dalej. Przewodnicząca Związku została zobligowana do zorganizowania spotkania ze 

Starostami, aby tą sprawę nagłośnić i iść w tym kierunku, ale nie jest to takie proste. Z jednej 

strony chcemy, aby było tanio, z drugiej zaś „wyjdą wszystkie wioski na ulice”, że budujemy 

spalarnię”. 

 

   Pan Marek Brzozowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy zapewnił Wójta o swoim poparciu 

dla przedstawionego Projektu, ponieważ jest to kwestia środowiskowa, ale na pewno też 

ekonomiczna, bo dużo jest płacone za śmieci. 

 

 

 Radna Pani Honorata Krasnodębska-Bobel, w związku z tym, że nie można płacić            

w kasie urzędu gminy gotówką, zwróciła się z prośbą o wydłużenie terminu rozliczania 

się sołtysów z zainkasowanych kwot podatków o 2-3 dni. 

 



Odpowiedzi udzieliła Pani Anna Wiśniewska – Skarbnik Gminy – „trzeba będzie wrócić 

do uchwały o inkasie, tam jest zapisany termin do 3 dni na rozliczanie sołtysa, wiec trzeba 

będzie go wydłużyć do 5, podejmując kolejną uchwałę.  

 

 Pani Grażyna Płonowska Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk, w imieniu Sołtysa wsi 

Popławy, ale również innych większych Sołectw, zwróciła się z prośbą o wcześniejsze 

przekazywanie nakazów płatniczych do rozniesienia, bo są trudności z ich 

dostarczeniem, zwłaszcza tam gdzie są kolonie.  

 

 Pani Grażyna Płonowska Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk podziękowała Panu 

Maciejowi Bobel Dyrektorowi i Pracownikom Gminnego Ośrodka Upowszechniania 

Kultury im. Anny Dernowskiej w Kalnicy za pomysł wypieku ciast z okazji „ostatków” 

i przekazania ciast seniorom. Bardzo dobra inicjatywa, która spotkała się z wielkim 

uznaniem w terenie i przyniosła ludziom wiele radości. 

 

 Pani Elżbieta Janina Szymańska przekazała informację Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa i Kół Gospodyń Wiejskich o Konkursie „Bitwa Regionów” dla Kół 

Gospodyń Wiejskich, w którym może wziąć udział 3 osobowa reprezentacja każdego    

z Kół. Zgłoszenia do 31 maja br. przez stronę internetową. Szczegółowych informacji 

można dowiedzieć się w Urzędzie Gminy. Nagrody w konkursie są tylko finansowe       

w wysokości od 1000zł do 5000zł z przeznaczeniem na działalność Koła. 

 

 Radna Pani Honorata Krasnodębska-Bobel zwróciła się z prośbą do Wójta Gminy             

o pomoc w rozwiązaniu problemu z samochodami ciężarowymi wożącymi żwir po ulicy 

Sienkiewicza, na której asfalt jest już połamany. Poinformowała, że Kierowcy mają 

drugą drogę (Objazd) może 1-2 km dalej, ale mają, gdy droga zostanie zniszczona, 

naprawić nie będzie komu. 

 

   Wójt Gminy odpowiedział, że jest to problem od wielu lat, trzeba będzie wystąpić do Powiatu 

o postawienie znaków ograniczających tonaż, nie dotyczących mieszkańców. Zawnioskować 

do Policji o zwiększenie liczby kontroli drogowych. 

 

Ad. 29 Zamknięcie obrad: 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska       

o godz. 1110 zamknęła obrady XVIII sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą  ”Pod 

Twoją Obronę….”  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:                                                                  Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk 

 

/-/Alina Adamczyk                                                                    /-/Grażyna Płonowska   


